
Zápis ze zasedáńı SKAS MFF UK dne 14. listopadu 2012

Př́ıtomńı senátoři: T. Bártlová, J. Buĺın, K. Kolář, K. Kuncová, P. Pošta, T. Roskovec, J. Šejnoha

Hosté: P. Vraštiak, A. Hájková

Omluveni: J. Michálek

Program zasedáńı

Program zasedáńı byl schválen tichým souhlasem.

1. Spolek Matfyzák – př́ıspěvek na akce pořádané spolkem (host Pavel Vraštiak)

Proběhla diskuse o poskytováńı př́ıspěvku na akce Spolku Matfyzák ze strany SKAS.

Na základě předchoźı žádosti T. Roskovce o dokumenty umožňuj́ıćı lepš́ı vhled do využit́ı peněz od SKAS
Spolek Matfyzák předložil stručný orientačńı soupis akćı i s orientačńımi částkami, na které by SKAS mohl
přispět. Protože u některých položek (nákup deskových her) považovali někteř́ı ze senátor̊u za sporné, zda na ně
SKAS může přispět ze svých zdroj̊u, bylo během diskuse navrženo J. Šejnohou se souhlasem náčelńıka spolku P.
Vraštiaka, aby SKAS přisṕıval pouze na ples a to za účelem kryt́ı části náklad̊u na kapelu. T. Roskovec podotkl,
že předložený orientačńı soupis t́ım pozbývá významu.

T. Roskovec dále v rámci diskuze navrhl, že vzhledem k výši př́ıspěvku a neexistenci kontroly využit́ı by bylo
vhodné mı́t v ruce smlouvu o spolupráci popisuj́ıćı vzájemná práva a povinnosti SKASu i Spolku a navrhl,
zda by Spolek Matfyzák nemohl návrh obdobné smlouvy předložit. P. Vraštiak v reakci uvedl, že smlouva mezi
subjekty neńı nutná a nepovažuje ji za dobré řešeńı. Zároveň uvedl, že s některými ostatńımi sponzory smlouvy
o spolupráci existuj́ı, ale připravuj́ı je zejména sponzoři.

Na základě následné diskuze mezi senátory a náčelńıkem Spolku vznikl požadavek na prověřeńı, zda je smluvńı
vztah mezi SKAS a Spolkem Matfyzák nutnost́ı.

Usneseńı: SKAS pověřuje T. Bártlovou a P. Vraštiaka, aby prověřili možnosti SKAS financovat
studentské aktivity ze svých zdroj̊u.

Hlasováńı: 6-0-1.

Návrh usneseńı: SKAS poskytne Spolku Matfyzák př́ıspěvek ve výši z̊ustatku svého účtu ke
dni 24.12.2012, nejvýše však 40 000,- Kč. Tento př́ıspěvek je podmı́něn předchoźım kladným
posouzeńım možnosti SKAS financovat studentské aktivity ze svých zdroj̊u.

Protinávrh usneseńı: SKAS poskytne Spolku Matfyzák př́ıspěvek na ples MFF UK ve výši 20 000,-
Kč. Tento př́ıspěvek je podmı́něn předchoźım kladným posouzeńım možnosti SKAS financovat
studentské aktivity ze svých zdroj̊u.

Hlasováńı o protinávrhu: 1-5-1.

Hlasováńı o p̊uvodńım usneseńı: 5-2-0.

T. Roskovec požádal, aby byl zaznamenán jeho výslovný nesouhlas s posledńım schváleným usneseńım, nebot’

nechce podpořit vydáváńı tak velké částky bez možnosti vidět smlouvu o spolupráci. J. Buĺın se k tomuto
výslovnému nesouhlasu připojil.

Zasedáńı bylo ukončeno ve 18:00.
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